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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐11‐15 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

K A S S Ö R   F 6 : J O H A N   B E R G S T R Ö M

L E D A M O T   D P : A N N E L I E   F O R S L U N D

L E D A M O T   F N O L L K : M A R T I N   B E R G M A N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

L E D A M O T   F O C : A N T O N  WA H N S T R Ö M

L E D A M O T   F A RM : K A R I N   E L A M

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
Foten har inte bakat den här gången heller eftersom han är på Lappfejden. 

F6 ordnade  i måndags en  luciasits som blev otroligt  lyckad. F6 kommer att ordna en spansk‐

DuP imorgon. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
  Annelie är ensam denna vecka då resten är på Lappfejden 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK skall ut i skogen med asparna idag och kommer tillbaka först på lördag. Det här är sista 

asparret och NollK har märkt av att intresset är svalt i år. 

De skall också skicka ut en enkät till alla phaddrar för att få reda på vad de tycker. 

Phaddertackkalaset  i  lördags  spårade  ur. Mycket  berodde  på  att NollK  valt  att  inte  servera 

någon snaps till förrätten vilket gjorde många upprörda. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
SNF är mitt uppe i aspningen och även de har märkt av att söktrycket i år är dåligt. De tror inte 

att de kommer att fylla alla platserna. 
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SNF  rapporterar också om  att Martin Cederwall har  fått  en  förfrågan om  att  sitta  kvar  som 

programansvarig  ytterligare  tre år. Skolan vill  veta  vad  studenterna  tycker och  vi är  rörande 

överens om att han bör vara kvar. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
Foc  skall  inhandla  ny  läsk  idag.  Julmust  kommer  att  dyka  upp  som  säsongens  smak  vilket 

förmodligen många kommer att uppskatta. Den nya godisautomaten är också på väg. Tillslut så 

gick den på 8000 kr plus moms. 

Foc planerar också att köpa in tröjor och ett aspplagg åt Martin Nyman. 

§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har ost och vinkväll ikväll. De säger sig inte ha många seriösa aspar vilket ihop med vad 

FNollK och SNF berättat om är mycket oroande. Det var dåligt söktryck redan förra året och om 

det är än lägre i år så kan det få allvarliga konsekvenser. 

FARM  jobbar  för att  till våren kunna ha ett  studiebesök hos antingen Saab Space eller Saab 

Microwave. Nu närmast är det ett lunchföredrag på tisdag. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Valberedningen  har  kallat  till  intervjuer.  SNF  och  FARM  byter  dock  dag  så  att  SNF  är  på 

måndagen och FARM på tisdagen. 

Hiller har varit i kotakt med Håkan Andreasson. 

Sektionsmötet är anslaget och lappar om att motioner skall lämnas in finns uppsatta runt om i 

F‐huset. 

§ 9  FOCUSMÖTE 
Focusmötet blev uppskjutet och Hiller kommer att skicka ut en ny undersökning om när  folk 

kan ha möte så att vi kan göra ett nytt försök. 

§ 10  EXTRAMÖTE 
  Vi flyttar extramötet där vi skall behandla motioner och dylikt från 1300 till 1400. 

§ 11  FESTANSVARIG 
  Vi tillförordnar Foten. 

§ 12  ALUMNIANSVARIG 
En  representant  till  alumniföreningen  skall  väljas  och  vi  väljer  Hiller  då  han  är  mycket 

intresserad av frågan. 
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§ 13  SEKTIONENSDAG 
F6 arrangerar sektionensdag även  i år. Förra året så  låg det  i  lv. 5,  lp. 3, men  i år så säger vi 

preliminärt tisdag lv. 6. 

§ 14  BANDARTJOBANG 
Linus  gör  en  shoppinglista  som  han  sedan  skickar  till  Gill  som  skickar  vidare  till  Jakob  och 

Axelsson. De måste ha listan innan onsdag. 

§ 15  PLATSBRISTEN 
Hiller  skall  prata  med  Håkan  Andreasson  imorgon  igen  och  han  kommer  då  nämna 

platsproblemet som kommer att uppstå. Förövrigt så har Hannes blivit inbjuden att sitta med i 

en grupp som diskuterar TM:s kommande programplan. 

§ 16  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte är torsdagen den 22:a. 

§ 17  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


